
Kleivane skole - FAU møte  
Referat  

  
  

      

Dag  07.09.2022       

Tid  Kl.19.00-21.00       

Hvor  Møterom 3       

         

  

Trinn  Navn  Verv  mailadresse   

1  Inesa Grigaite-Spuciene  Kasserer     

2  Ingvild Feed       

3  Olav Nilsen    nilsenolav@hotmail.com   

4  Espen Daaland       

5  Birte Tjelhovd  Nestleder     

6  Helene Barkved  FAU leder  helene.barkved@gmail.com   

7   Eva Tone Breivik  Sekretær  evatoneb@hotmail.com   

SFO  

  

Til stede:  

  

Ikke møtt:  

Vegard Aamodt  
  
Helene Barkved, Birte Tjelhovd, Inesa Grigaite-Spuciene, Ingvild Feed, Olav 

Nilsen, Vegard Aamodt, Mette Haugvaldstad (vara 6. trinn) & Kristin Grøsvik (vara 7. 

trinn)  
  
  

 

Sakliste    Ansvarlig  

1  
  
  

2  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

Konstituering av utvalget  
Det ble valg av leder, nestleder, sekretær, kasserer. Se liste over  

  
Informasjon fra rektor  
Rektor deltar i starten av hvert møte og gir informasjon til utvalget.  
Rektor er fornøyd med samarbeidet det første året.   
Styret har vært godt organisert og laget gode planer som kan det neste styre kan ta 
utgangspunkt i ved neste års planlegging.  

* Felles samarbeidsmøte med FAU, klassekontakter og kontaktlærere  
Skolen foreslår felles møte med kontaktlærere, klassekontakter og FAU representanter 
onsdag 28. september, kl 18-19 for å planlegge årshjul med planer og aktiviteter for 
skoleåret 22/23. Alle møter i Aulaen for så å gå til sitt klasserom og sammen finne et 
godt årshjul til det beste for elevene. Forslag om å ta utgangpunkt i mal fra skoleåret 
21/22 (se link i innkalling). FAU representantene har ansvar for å lede seansen, mens 
klassekontakter og kontaktlærere kan komme med viktig informasjon om klassen og at 
det planlegges aktiviteter ut fra dette. Lærerne planlegger for en sosial aktivitet hvor 
elevene får vist noe av det de har lært. Lærerne ansvar for å invitere foreldre. 
Klassekontaktene har ansvar for en sosial kveld. Skolen ønsker et tett samarbeid/kort 
avstand med FAU/klassekontakter /kontaktlærere. Neste år anbefales det at dette 
møtet gjennomføres i august slik at årshjulene er ferdig planlagte til foreldremøtene på 
hvert trinn. Det vil bli lettere for foreldre å bidra når de vet hvilke aktiviteter som er 
planlagt.  
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*Felles foreldremøte 19.04.23  
Skolen foreslår samme organisering som i fjor:  

1-4.trinn: 1700-18.00  
Felles: 18.00-19.30  
5-7.trinn: 19.30-20.30  
Felles tema bestemmes i FAU i samarbeid med skolen.  
  
*Felles skolearrangement:  
Juletrefest 15.12.22 - rektor ansvar for å booke/leie Kleivanehallen, Sandnes kommune. 

Sjekke om det er matter/tepper til å legge på gulvet i hallen.  
Felles juleavslutning for hele skolen. Forslag om å ta utgangspunkt i plan fra i 
fjor; konsert, aktiviteter, salg av kaffe, “brus, kakemann, mandarin” til barna.  

Skolegårdsfest 14.06.23 - rektor ansvar for å booke Kleivanehallen-  
Elevene ansvar for å bidra med noe felles. Forslag om å ta utgangspunkt i plan 
og evaluering fra 2022.  

7. klasseavslutning 20.06.23 - arrangeres i Aula på skolen. Rektor sjekker at det ikke 
kolliderer med 10. trinnavslutning Høyland U-skole. Forslag om å ta utgangspunkt i plan 
og evaluering fra 2022.  
  
*Fadderordning  
I fjor var det ingen faddere. I år ble det bestemt at 6. trinn er faddere for 1. trinn & 7. 
trinn er faddere for 2. trinn. Det ble arrangert en tur og fadderne tok ansvar for de 
yngre. Det ble et vellykket arrangement/tur.  

  
*Samarbeidsutvalget (SU)  
Utvalg som består av representanter fra FAU (leder og nestleder), representanter fra 
skolen og representant fra Sandnes kommune. Utvalget har bestemmelses myndighet. 
Normalt er det ca 4 møter i året, og en av oppgavene er å utarbeide en utviklingsplan 
for skolen. FAU kan sende inn saker til utvalget.   
Første møte: mandag 12.09. kl 19.30-20.30.  
  
*Beredskapsrutiner  
Skolen har gode rutiner og jevnlige brannøvelse sammen med elevene.   
  

Evaluering 17. mai   
Helene Barkved informerte det nye styret om erfaringer/evaluering fra 17. mai 2022. 
Utfyllende evaluering se notat samt referat 01.06.22, sak 4.  
  

Fordeling av oppgaver skoleåret 22/23, fellesarrangement  
Hovedansvar for komiteene:  
Juletrefest: Birte Tjelhovd  
17.mai: Helene Barkved, Olav Nilsen, Ingvild Feed + forespør representanter fra 
fjorårets komite  
Skoleavslutning 7. trinn: ikke valgt, utsettes til neste møte  
Sommerfest: Inesa Grigaite-Spuciene  
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Eventuelt  
*Skolegudstjeneste 07.12.22  



Høyland menighet har sendt invitasjon til skolen. FAU positiv til at skolen deltar. Det vil 
bli påmelding og de som av ulike årsaker ikke ønsker å delta vil få et alternativ på skolen 
denne dagen. Saken sende til SU for vurdering.  
  
* Natteravner  
FAU positiv til at det går Natteravn i bydelen. Bør hente inn informasjon om det 
eksisterer en ordning i Austrått bydel og etterspør erfaringer, f.eks hvor ofte, hvordan 
skal dette organiseres, hvordan kan foreldre melde sin interesse/melde seg på.  
  
*Økonomi  
Mulig å søke støtte - forslag:  

- Sandnes kommune  
- Frifond  
- Lyse Spire  
- Sandnes sparebank  

Kanskje lettest å søke om noe konkret f.eks lyslenke/julebelysning til flaggstang og lyd-
/høyttaleranlegg  
  
*Halloween-fest  

- ønske fra 3. trinn  
- forslag undersøke muligheter for at elever fra Kleivane kan bli invitert til Hallovenn-

arrangement i Hanahallen  
- forslag om evt å arrangere klassevis Halloween-fest - ta dette opp når det skal 

utarbeides årshjul på hvert trinn  
- diskutere muligheter for at FAU kan arrangere et tilsvarende arrangement høst 2023  
  

*Dialogmøte med Austrått bydelshus  
Styret i Austrått Bydelshus ønsker å invitere til et felles dialogmøte i Austrått Bydelshus 
torsdag 22. september kl 19:00-20:30 i bydelshusets lokaler (Iglemyrveien 3).  
Formålet med møtet er å diskutere mulighetene for å etablere møteplasser og 
aktiviteter for ungdom i bydelen i bydelshusets lokaler. Nestleder Birte Tjelhovd deltar.  
  
*Strøm/kontakter ute ved skolen og Kleivanehallen  
Det mangler stømuttak ute ved skolen og Kleivanehallen. Rektor sjekker opp med 
utbygger.  
  
*Trafikksikkerhet skolevei - grussti ned til Følhusbakken i Kleivane  
Foreldre er bekymret for sikkerhet pga at det ikke er fotgjengerfelt eller lys ved grussti.   
Det er tidligere meldt inn til kommunen. Oppfordrer å melde på ny og argumentere for 
trygg og sikker skolevei. Tas opp på neste møte.  
  
*Foreldresamarbeid, overgang barnehage - skole  
Etablere gode rutiner for skolestart 1. trinn  
Noen savnet og etterspurte kontakt med lærere/skolesamarbeid:  
Forslag: informere foreldrene på 1. trinn allerede på foreldremøte/besøksdag om 
foreldrekontakt, samtaler og foreldremøte.   
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Neste møte 3.10 kl 19-20.30 (fast møtedag 1. mandag hver måned)  

     

     

     

https://www.google.com/maps/search/Iglemyrveien+3?entry=gmail&source=g


     

     

  
 


